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Protokół nr XI/2011 
XI sesji Rady Powiatu w Giżycku 

w dniu 29 września 2011 r. 
BR.0002.8.2011 
XI Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady Powiatu 
Krystyna Kralkowska . Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 17 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Nieobecna usprawiedliwiona radna: Izabella Walasek.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż przed rozpoczęciem obrad odbędzie się uroczystość 
uhonorowania radnej Haliny Sarul, która została wyróżniona odznaką honorową za zasługi dla 
ochrony zdrowia. 
M. Drzażdżewski w imieniu Ministra Zdrowia wręczył radej Halinie Sarul odznaczenie. Dodał, 
że jest mu niezmiernie miło dokonać tego aktu ze względu na to, iż w stuletniej historii szpitala, 
z okazji której odznaczenie zostało przyznane, było niewielu dyrektorów, którzy odznaczyli na 
nim swoje piętno. Do tych osób należy pani Halina Sarul, której obecność w szpitalu czuć na 
każdym kroku ze względu na to, że przechodziła przez bardzo trudny okres zmian zachodzących 
w szpitalu. Jest to skromne odznaczenie, ale to tylko pewien gest, które należy się przy ogromie 
podziękowań dla dyrektor Haliny Sarul.  
H. Sarul podziękowała za otrzymane odznaczenie stwierdzając, że wszystko dla naszego 
szpitala i lokalnej społeczności. Dodała, że nie ma żalu, że wręczenie odznaczenia opóźniło się, 
bo za miesiąc będzie obchodziła 40 – lecie pracy, więc jest to lepsza okazja do jego przyjęcia, 
niż zeszłoroczne obchody 100 – lecia szpitala.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła obrady. 
Zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu X sesji z dnia 21 lipca 2011 r. 
i 1 września 2011 r.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  
W wyniku głosowania protokół X sesji został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu X sesji z dnia 21 lipca i 01 września 2011 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja  Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty Giżyckiego w sprawie 

złożonych oświadczeń majątkowych  za 2010 rok. 
7. Informacja o działalności Domu Pomocy Społecznej i Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Giżycku. 
8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2011 r.  
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/102/2008 Rady Powiatu 
w Giżycku w sprawie zatwierdzenia Programu Wspierania Osób Niepełnosprawnych 
w Powiecie Giżyckim na lata 2008 – 2015.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad używania herbu i flagi Powiatu Giżyckiego. 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIV/260/2010 w sprawie określenia 

trybu prac nad projektem budżetu powiatu. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Powiatu wprowadziła autopoprawkę do porządku obrad: po punkcie 
12 wprowadza się punkt o treści: 
„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu nr XXXVIII/232/2010 
w sprawie ustalenia wysokości diet radnych i zwrotu kosztów podróży służbowych”. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o wnioski i uwagi dotyczące 
porządku obrad. 
Starosta M. Drzażdżewski zwrócił się, w imieniu Zarządu Powiatu, z wnioskiem  
o wprowadzenie do porządku obrad  punktu: „ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na współdziałanie z Gminą Wydminy w zakresie przebudowy dróg gminnych 
w miejscowości Wydminy”. Projekt uchwały pojawił się wczoraj, został przedstawiony na 
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Jest to prośba gminy Wydminy, która chce 
zgłosić projekt w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na przyszły 
rok, ale niezbędne jest nasze partnerstwo.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie wnioski o rozszerzenie porządku 
obrad w kolejności ich  zgłaszania: 

• Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 
nr XXXVIII/232/2010 w sprawie ustalenia wysokości diet radnych i zwrotu 
kosztów podróży służbowych. 

Głosowanie: „za” – 16  – jednogłośnie. 
Punkt został wprowadzony do porządku obrad pod pozycją nr 13. 

• Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą 
Wydminy w zakresie przebudowy dróg gminnych w miejscowości Wydminy. 

Głosowanie: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Punkt został wprowadzony do porządku obrad pod pozycją nr 14. 
Pozostałe punkty obrad zostały przesunięte na kolejne pozycje. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1) Zarząd zajmował się sprawami związanymi z gospodarką nieruchomościami:  
• zdecydowaliśmy o nabyciu działki w formie darowizny od Gminy Giżycko 

o powierzchni 0,0055 ha położonej w Świdrach przy drodze Giżycko – Świdry. 
Dotyczy regulacji pasa drogowego, 

• zdecydowaliśmy o ustanowieniu służebności drogi koniecznej na działce, której 
jesteśmy właścicielem  położonej w miejscowości Jagodne Wielkie.  

2) Rozstrzygnęliśmy przetarg na kredyt. Zgłosiły się trzy banki. Wybraliśmy 
najkorzystniejsza ofertę banku PKO Bank Polski SA. Podpisaliśmy umowę 
kredytową. Pieniądze wpłynęły. Umowa jest realizowana. Konsekwencją otrzymania 
kredytu było udzielenie pożyczki dla SP ZOZ Giżycko. Dyrekcja szpitala negocjuje 
ugody z wierzycielami. 
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3) Przyjęliśmy założenia do budżetu powiatu na rok 2012, przyjmując następujące 
wskaźniki: średnioroczny wzrost wynagrodzeń 101% oraz wydatki rzeczowe 102,8%. 

4) Zatwierdziliśmy zmiany w arkuszach organizacyjnych szkół. 
5) Otrzymaliśmy informację, że wskutek oszczędności, które pojawiły się w realizacji 

Programu Infrastruktura i Środowisko jest możliwość powrotu do realizacji naszego 
projektu „Poprawa Skuteczności Systemu Ratownictwa na Mazurach poprzez budowę 
lądowiska przy SP ZOZ w Giżycku”. Projekt jest zapisany w budżecie. Zmiany 
wymaga harmonogram jego realizacji.  

6) Odpowiedzieliśmy pozytywnie na apel NSZZ „Solidarność” Regionu Warmińsko – 
Mazurskiego w Olsztynie o wsparcie finansowe obchodów XXX rocznicy 
wprowadzenia „Stanu Wojennego”, która przypada w grudniu 2011 r.  

7) Na bieżąco monitorujemy sytuację w Domu Św. Faustyny. Spotkaliśmy się 
z Dyrektorem Caritasu Diecezji Ełckiej ks. Dariuszem Kruczyńskim. Dyrektor 
tłumaczy niepowodzenia wychowawcze decyzjami Sądu, który zdecydował o tym, 
że dzieci, które nie powinny być w placówce, to jednak w niej są i demoralizują 
pozostałych. Uważamy, że w pewnej mierze tak jest, ale również ksiądz powinien 
zwrócić uwagę, że załoga w Domu za często się zmienia, a to ma też duże znaczenie 
przy funkcjonowaniu tej instytucji. Jesteśmy przeddzień podjęcia decyzji o ogłoszeniu 
nowego konkursu na prowadzenie Domu Dziecka, gdyż kończy się umowa 
z Caritasem.  

8) Otrzymaliśmy pierwszą wersję audytu SPZOZ, który zleciliśmy firmie GOMUŁKA. 
Niektóre rzeczy wymagają sprecyzowania, wyjaśnienia, usunięcia pewnych błędów. 
Cały dokument będzie jawny, ale nie chcemy, żeby poszedł z błędami. W niedługim 
czasie przygotujemy prezentację audytu i rekomendacji, które firma proponuje. 

9) Uczestniczyłem wraz z kierownictwem Powiatowego Urzędu Pracy w spotkaniu 
z przedsiębiorcami z Miasta i Gminy Ryn. Jest to cykl spotkań, które PUP 
przeprowadza w poszczególnych gminach informując o możliwościach, które Urząd 
oferuje przedsiębiorcom i o warunkach współpracy na następne lata. 

10) Informowałem na ostatniej sesji, że przed nami czas dożynek. W większości nich 
uczestniczyłem. Muszę powiedzieć, że z roku na rok dożynki są coraz bogatsze, coraz 
fajniejsze, ludzie się do nich przygotowują. Bardzo dobre wrażenie zrobiły na mnie 
dożynki w Rudówce zorganizowane przez Miasto i Gminę Ryn.  Były to skromne, ale 
takie typowe wiejskie dożynki. W porównaniu do innych były wzorcowe. Ponadto na 
zaproszenie Mera Samorządu Rejonu Solecznickiego uczestniczyłem w dożynkach 
rejonowych w Solecznikach na Litwie. Jest to rejon, który jest zwany rejonem polskim 
– gros mieszkańców jest pochodzenia polskiego. W trakcie wizyty rozmawialiśmy 
o możliwościach wzajemnej współpracy obu samorządów.  

11) Odbyły się regaty i turniej tenisa stołowego osób niepełnosprawnych  w Ośrodku 
Almatur Giżycko. Ekipa naszego Środowiskowego Domu Samopomocy 
indywidualnie i drużynowo zdobyła II miejsce, przy okazji mieli atrakcję, bo premier 
wręczał im puchary.  

12) Rozstrzygnięto konkurs zorganizowany przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego 
"Pracodawca - Menedżer - Człowiek". Wśród laureatów znalazła się giżycka 
Okręgowa Spółdzielnia Mleczarska. Uczestniczyłem w wręczeniu statuetki panu 
Szczepanowi Szumowskiemu Prezesowi OSM. Jest to cenne wyróżnienie dla 
promocji przedsiębiorstwa, które jest jednym z większych w Giżycku i w naszym 
powiecie. 

13) Braliśmy udział w posiedzeniu Komitetu Monitorującego Regionalnego Programu 
Operacyjnego Warmia i Mazury. Wiodącym tematem posiedzenia było zatwierdzenie 
sprawozdania okresowego z realizacji RPO WiM za I półrocze 2011 r.  Usłyszeliśmy 
o paru wskaźnikach, które nasz powiat osiąga. Zawsze miło posłuchać, że jesteśmy 
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jednym z powiatów, który dzięki pozyskanym środkom z Unii Europejskiej tworzy 
najwięcej miejsc pracy.  

14) Projekt w ramach Programu Rozwój Polski Wschodniej, co do którego mamy 
porozumienie z 17 samorządami, dotyczący rewitalizacji drogi wodnej między 
Wielkimi Jeziorami a Kanałem Augustowskim po ocenie merytorycznej na 134 pkt 
otrzymał 121. Zdaje się, że ma duże szanse na realizację, przynajmniej będzie 
sfinansowana koncepcja dokumentacyjna całego przedsięwzięcia, która pozwoli 
w następnym okresie finansowania na realizację poszczególnych inwestycji 
związanych z projektem. Przedsięwzięcie szacowane jest na ok. 70 mln euro. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do  sprawozdania Zarządu. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła Prezesa Zarządu Lokalnej Grupy Rybackiej 
Wielkie Jeziora Mazurskie pana Andrzeja Kolasę, który zwrócił się z prośbą o umożliwienie 
przedstawienia Radzie planów wdrażania LSROR. 
A. Kolasa podziękował za zaproszenie i umożliwienie przedstawienia tego, co mają 
do zaoferowania. Na początku rozdał poradnik, jak przygotować wniosek.  
Lokalna Grupa Rybacka powstała w 2009 r. i działa na terenie powiatu giżyckiego, 
węgorzewskiego i gminy Srokowo. W dniu 4 sierpnia 2011 r. LGR „Wielkie Jeziora 
Mazurskie” podpisała z Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi umowę na finansowanie 
„Lokalnej Strategii Rozwoju Obszarów Rybackich” z docelowym budżetem – 27 341 671, 
46 zł. W tym na finansowanie: 

• operacji realizowanych w celu promowania współpracy międzyregionalnej lub 
międzynarodowej między lokalnymi grupami rybackimi, o których mowa w § 8 
rozporządzenia w sprawie warunków i trybu przyznawania pomocy, nie więcej niż 
820 222 zł;  

• funkcjonowania LGR oraz nabywania umiejętności i aktywizacji lokalnych 
społeczności, o którym mowa w § 7 rozporządzenia w sprawie warunków i trybu 
przyznawania pomocy, nie więcej niż 2 734 002 zł;  

• operacji realizowanych w ramach LSROR  przez podmioty publiczne wynosi nie 
więcej  niż 9 560 000 zł;  

• operacji realizowanych w ramach LSROR przez podmioty  sektora gospodarczego 
oraz społecznego wynosi nie więcej niż 14 227 447,46 zł.  

Środki powyższe będą dostępne w latach 2011 – 2014  mieszkańcom obszaru LGR – gminy 
powiatów giżyckiego i węgorzewskiego oraz gminy Srokowo w  następujących działaniach: 
4.1.a  Wzmocnienie konkurencyjności i utrzymaniu atrakcyjności obszarów zależnych od 
rybactwa – 7. 928. 808 zł 
4.1.b Restrukturyzacja i reorientacja działalności gospodarczej oraz dywersyfikacji 
zatrudnienia osób mających pracę związaną z sektorem rybactwa, w drodze  tworzenia 
dodatkowych miejsc pracy poza tym sektorem – 4.921.329 zł 
4.1.c Podnoszenie wartości produktów rybactwa, rozwoju usług na rzecz społeczności 
zamieszkującej obszary zależne od rybactwa – 4.101.107 zł 
4.1. d Ochrona środowiska i dziedzictwa przyrodniczego na obszarach zależnych od rybactwa 
w celu utrzymania jego atrakcyjności oraz przywracaniu potencjału produkcyjnego sektora 
rybactwa, w przypadku jego zniszczenia w wyniku klęski żywiołowej lub przemysłowej – 
6.836.203,46 zł 
 
LGR „Wielkie Jeziora Mazurskie” ogłosiła pod koniec września  pierwszy konkurs. 
Limity środków finansowych w ramach pierwszego naboru wniosków w dniach 2.11 do 2.12 
br.  w poszczególnych  kategoriach środka 4.1. 
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4.1.a  Wzmocnienie konkurencyjności i utrzymaniu atrakcyjności obszarów  zależnych 
od rybactwa – 578.808 zł 
4.1.b Restrukturyzacja i reorientacja działalności gospodarczej oraz dywersyfikacji 
zatrudnienia osób mających pracę związaną z sektorem rybactwa, w drodze  tworzenia 
dodatkowych miejsc pracy poza tym sektorem – 350.000 zł 
4.1.c Podnoszenie wartości produktów rybactwa, rozwoju usług na rzecz społeczności 
zamieszkującej obszary zależne od rybactwa – 310.000 zł 
4.1. d Ochrona środowiska i dziedzictwa przyrodniczego na obszarach zależnych od rybactwa 
w celu utrzymania jego atrakcyjności oraz przywracaniu potencjału produkcyjnego sektora 
rybactwa, w przypadku jego zniszczenia w wyniku klęski żywiołowej lub przemysłowej – 
800.000 zł 
RAZEM 2.038.808 zł 
 
W celu właściwego przygotowania wniosków konkursowych LGR przeprowadzi  
w październiku akcję szkoleniowo – promocyjną dla potencjalnych beneficjentów na terenie 
wszystkich gmin – członków LGR. Wszystkich zainteresowanych zachęcamy do śledzenia 
strony internetowej: www.mazurylgr.pl , gdzie można  znaleźć  informacje dotyczące 
bieżącego działania LGR, wzory dokumentów, obowiązujące akty prawne, jak i planowanych 
przez LGR przedsięwzięć. 
 
A. Kolasa przedstawił grafik szkoleń potencjalnych beneficjentów oraz dyżurów punktów 
konsultacyjnych LGR „Wielkie Jeziora Mazurskie”.  
Zwrócił się z prośbą o rozpropagowanie wymienionych terminów, które są również 
zamieszczone na stronie internetowej. Dodał, że pieniądze te nie są tylko i wyłącznie dla 
rybaków, ale również dla innych mieszkańców i prośba, żeby taka informacja poszła w teren, 
żeby nie było sugerowania się, że do LGR mogą składać wnioski tylko rybacy.     
M. Drzażdżewski powiedział, że Powiat Giżycki jest członkiem LGR, ale też chce być 
beneficjentem. Upatrują wokół dwóch jednostek możliwość wykorzystania tych środków, tj. 
Baza Sportów Wodnych oraz Centrum Promocji i Informacji Turystycznej. Dodał, że będą 
rozpropagowywać wśród mieszkańców ideę i możliwości LGR. 
 
Pytań do Prezesa LGR nie zgłoszono. 
  
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska powiedziała, że została poproszona przez mieszkańców budynku przy 
ul. Kościuszki 12, sąsiadującego z Zespołem Szkół Zawodowych, o pomoc w rozwiązaniu 
problemu palenia papierosów i parkowania samochodów przez młodzież. Pierwsza rzecz, na 
co sama zwróciła uwagę, to fakt, że chcąc wjechać pod blok trzy razy wycofywała się do 
jezdni, ponieważ musiała ustąpić samochodom jadącym z drogi wewnętrznej. Stoi tam znak 
parking i parkowanie wzdłuż osi jezdni, ale żaden samochód tak nie stoi, tylko ustawiają się 
prostopadle i jest bardzo wąsko, żeby dwa samochody przejechały.  Znak ten nie zdaje 
rezultatu i należałoby się zastanowić nad rozwiązaniem problemu. Druga sprawa dotyczy 
uczniów ZSZ, którzy palą papierosy w czasie przerw. Zapewne nie jest to problem tylko tej 
szkoły, ale każdej szkoły na terenie Giżycka. Ona akurat została tam poproszona. Wybrała się 
i rzeczywiście zastała masę petów, puszek po piwie. Wewnątrz klatki schodowej stała duża 
grupa uczniów, która na zwróconą przez nią uwagę bardzo niegrzecznie się zachowała. Poszła 
do szkoły, do pani dyrektor. Razem z panią dyrektor wróciły pod blok, wezwała policję, ale 
nikogo już nie było. W związku z tym, że jest to duży problem i dzisiaj go nie rozwiążemy 
postawiła wniosek o zorganizowanie spotkania na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa 
i zaproszenie osób zainteresowanych problemem. Będzie pilotować temat, bo mieszkańcy 
naciskają i obiecała, że zajmie się tematem. Przedstawiła pisma skierowane przez 
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mieszkańców do KP Policji, do Straży Miejskiej, do Zarządu Spółdzielni Budowlani 
o interwencję w sprawie.   
U. Knyps – Dawidowicz Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych powiedziała, że szkoła 
sama nie poradzi sobie z problemem i to nie dotyczy tylko ZSZ, ale również ZSKŚiA oraz 
CKU. Mieszkańcy budynku przy ul. Kościuszki 12 nie są łatwymi sąsiadami. Szkoła 
sąsiaduje również z panem Kajetanowiczem i tam nie ma takiego problemu. Mieszkańcy 
budynku bardzo niekulturalnie zwracają się do uczniów, wyzywają ich. Postawili ławkę, 
powiesili kartkę: „zakaz siadania uczniom”, a jak jest akcja to i  jest reakcja. Jeżeli młody 
człowiek niekulturalnie się zachowuje, to starszy nie powinien tym samym mu odpłacać. 
Otrzymuje telefony z awanturą, że ma coś z tym zrobić. Stara się od czasu do czasu tam 
chodzić, ale to nie jest teren szkoły i nie przebywa młodzież tylko z jej szkoły. Trudno 
wymagać od dyrekcji szkoły i pracowników, żeby porządkowali miejsca poza terenem 
szkoły. Wczoraj odwiedziła ją bardzo zdenerwowana radna Kaczorowska. Padła propozycja 
zrobienia palarni, ale przecież ustawa o przeciwdziałaniu paleniu papierosów wyraźnie mówi, 
że w instytucjach oświatowych, o których mowa w ustawie o systemie oświaty, czegoś 
takiego tworzyć nie wolno. Obiecała, że problemem się zajmie, wychowawcy również 
poprzez prelekcje, pogadanki o kulturalnym zachowaniu w szkole oraz poza terenem szkoły, 
ale dyżurów nauczycielskich poza terenem szkoły nie wyznaczy.  Chętnie spotka się ze 
służbami, które znajdą złoty środek na zgłaszany problem.  
M. Drzażdżewski stwierdził, że problem jest zanotowany, ale nie załatwimy go tu i teraz, 
bo wymaga przejrzenia terenu szkoły, być może zastosowania posunięć regulaminowych  
wewnątrz szkoły. Na pewno nie ma lekarstwa na to, co młodzież robi po wyjściu ze 
szkoły, ale na czas zajęć powinniśmy znaleźć jakieś rozwiązanie. 
K. Kralkowska  stwierdziła, że najważniejszą sprawą w wychowaniu jest konsekwencja 
i nie dotyczy to tylko wychowawców, młodzieży czy rodziców. Mamy doskonałe prawo, 
które zabrania palenia i spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych, ale go 
nie egzekwujemy. Ukłon do nas wszystkich, do policji, do straży, czy przypadkowych 
przechodniów. Prawo jest po to, żeby ułatwiało nam życie, a my udajemy, że nie ma 
problemu. Do tematu wrócimy, bo dotyczy nas wszystkich. 
 
Innych spraw nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję  
w tym punkcie obrad. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty Giżyckiego w sprawie 
złożonych oświadczeń majątkowych za 2010 rok. 
K. Kralkowska  odczytała Informację Przewodniczącej Rady Powiatu w Giżycku z dnia 
1 września 2011 r. w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych za 2010 rok 
– informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
M. Drzażdżewski odczytał Informację Starosty Giżyckiego z dnia 1 września 2011 r. 
w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych członków zarządu, skarbnika powiatu, 
sekretarza powiatu, kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych i osób wydających 
decyzje administracyjne za 2010 rok – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 7. Informacja o działalności Domu Pomocy Społecznej i Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Giżycku. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
S. Bojarski powiedział, że Komisja Spraw Społecznych wizytowała Dom Pomocy 
Społecznej w Giżycku i odniosła pozytywne wrażenie. DPS funkcjonuje na wysokim 
poziomie, wszędzie widać ład i porządek. Pani Lucyna Pietranis Dyrektor DPS jest 
merytorycznie przygotowana do prowadzenia placówki. Podziękował pani dyrektor za 
utrzymanie i prowadzenie Domu na takim poziomie ku zadowoleniu jego mieszkańców.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
materiału. 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu przyjęła do wiadomości 
treść Informacji. 
 
Ad. 8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2011 r.  
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  odczytał Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-609/11 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 21 września 2011 r. 
w sprawie wydania pozytywnej opinii  o informacji z przebiegu wykonania budżetu powiatu 
za I półrocze 2011 r. – załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
materiału. 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu przyjęła do wiadomości 
treść Informacji. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/102/2008 Rady Powiatu 
w Giżycku w sprawie zatwierdzenia Programu Wspierania Osób Niepełnosprawnych 
w Powiecie Giżyckim na lata 2008 – 2015.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Giżycku realizując program, o którym mowa 
w uchwale zorganizowało spotkanie z przedstawicielami organizacji współpracujących celem 
omówienia dotychczasowych osiągnięć i dalszej realizacji programu a także celem 
omówienia ewentualnych zmian wynikających ze zmian zachodzących w życiu codziennym. 
Z ważną inicjatywą wystąpiło Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem 
umysłowym koło w Giżycku. W związku z tym zaszła konieczność wprowadzenia zmian do 
programu a przy tej okazji opracowanie i wprowadzenie harmonogramu realizacji 
poszczególnych zadań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego  zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
M. Drzażdżewski wniósł poprawkę zapisu w § 1 pkt 9: wyraz „udziału” zmienia się na 
„obecności”. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały wraz ze zgłoszoną poprawką pod 
głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XI/68/2011 w sprawie zmiany uchwały nr XV/102/2008 Rady Powiatu 
w Giżycku w sprawie zatwierdzenia Programu Wspierania Osób Niepełnosprawnych 
w Powiecie Giżyckim na lata 2008 – 2015 została podjęta – stanowi załącznik nr 8 
do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad używania herbu i flagi Powiatu Giżyckiego. 
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Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawach herbu 
i flagi powiatu. Zatem rada ma wyłączne uprawnienia do ustanawiania herbu i flagi, jak 
również określania zasad ich używania. Herb i flaga Powiatu Giżyckiego zostały ustanowione 
26 czerwca 2001 roku uchwałą Rady Powiatu nr XXVIII/228/2001 (wzory graficzne, 
zastosowane barwy, opis). 
Herb i flaga powiatu stanowi jego własność i podlega ochronie w trybie art. 24 Kodeksu 
cywilnego (dobro powiatu – ochrona dóbr osobistych).W przypadku naruszenia tego dobra 
powiatowi służy prawo żądania jego zaniechania i dochodzenia ewentualnego 
zadośćuczynienia.  
Zatem istnieje potrzeba uregulowania zasad korzystania z symboli powiatu, tym bardziej, 
że pojawiają się prośby niektórych podmiotów o możliwość ich używania. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja  Spraw Społecznych  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
W. Strażewicz wniósł poprawkę zapisu w § 3 pkt 2 na: „Powiatowe jednostki organizacyjne 
dla podkreślenia rangi organizowanych imprez i spotkań mogą umieszczać flagę Powiatu 
w obiektach, w których odbywają się te imprezy”.  
Więcej uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały wraz ze zgłoszoną poprawką pod 
głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XI/69/2011 w sprawie zasad używania herbu i flagi Powiatu Giżyckiego 
została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIV/260/2010 w sprawie 
określenia trybu prac nad projektem budżetu powiatu. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Z obowiązującej uchwały wynika, że projekt budżetu winien być przygotowany po stronie 
wydatków z dokładnością do grup paragrafów. Proponuje się większą szczegółowość,  tj. 
do paragrafu, tak jak jest to określone w przypadku dochodów. Ponadto procentowy wskaźnik 
wzrostu ma być podany bez miejsc po przecinku a w obowiązującym systemie 
komputerowym jest to 1 miejsce po przecinku.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz  Spraw Społecznych  zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XI/70/2011 zmieniająca uchwałę nr XLIV/260/2010 w sprawie określenia 
trybu prac nad projektem budżetu powiatu została podjęta – stanowi załącznik nr 10 
do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 
2011. 
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Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiany dotyczące dochodów: 
Rozdz.80130/rozdz.85417 – przeniesienia planu dochodów między tymi rozdziałami 
wynikają z konieczności prawidłowego zaklasyfikowania dofinansowania projektu 
pn.”Aktywizacja społeczności sąsiedzkich poprzez rozwój infrastruktury sportowej i innych 
działań edukacyjnych”. 
Rozdz.60014 – dotyczy prawidłowego zaklasyfikowania dofinansowania przez Gminę 
Wydminy przebudowy drogi powiatowej Ranty – Wydminy. 
Zmiany dotyczące dochodów i wydatków: 
Rozdz.60014 – dotyczy zawartej umowy o dofinansowanie przez Nadleśnictwo Borki 
remontu drogi powiatowej nr 1734: granica powiatu – Jeziorowskie – Kruklanki - Soldany 
w wysokości 30.000 zł. 
Rozdz.75075 – dotyczy zwiększenia planowanych dochodów uzyskiwanych przez Centrum 
Promocji i Informacji Turystycznej o kwotę 10.000 zł i przeznaczenia ich na wydatki w tej 
jednostce. 
Rozdz.75801/rozdz.80130 – dotyczy zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej 
o kwotę 50.000 zł i przeznaczenia tych środków – zgodnie ze złożonym wnioskiem – na 
zakup wyposażenia hali sportowej przy Zespole Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu. 
Rozdz.80130 – dotyczy wprowadzenia do budżetu nowego projektu pn. „Giżycki MEDYK 
z nowymi kwalifikacjami dla masażysty i ratownika medycznego”. Planowana na 2011 r. 
kwota dofinansowania: 63.330 zł. 
Zmiany dotyczące wydatków: 
Rozdz.60014, §4270 i §6050 – dotyczy zwiększenia inwestycji polegającej na przebudowie 
drogi powiatowej Ranty – Wydminy o kwotę 834 zł z tytułu nadzoru inwestorskiego. 
Rozdz.75411 – dotyczy przeniesień między paragrafami, na wniosek Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej. 
Rozdz.80114 – dotyczy przeniesień między paragrafami na wniosek Powiatowego Zespołu 
Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych. 
Rozdz.80140 – dotyczy przesunięć między paragrafami w planie wydatków przeznaczonych 
na projekt pn. „Edukacja zawodowa w regionie transgranicznym podstawą rozwoju 
przedsiębiorczości” m.in. w związku z zaakceptowaniem przez instytucję zarządzającą 
projektem dodatkowych prac budowlanych jako kosztów kwalifikowanych. 
Rozdz.85295 – dotyczy przesunięć między paragrafami w planie wydatków przeznaczonych 
na projekt „Wszystkie dzieci nasze są – wsparcie pedagogiczne i psychologiczne rodzinnych 
form opieki z Powiatu Giżyckiego” realizowany przez Powiatowy Ośrodek Adopcyjno – 
Opiekuńczy w związku z „przekształceniem” umowy zlecenia w dodatek specjalny. 
Rozdz.85407 – dotycz przesunięć między paragrafami na wniosek Międzyszkolnej Bazy 
Sportów Wodnych. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz  Spraw Społecznych  zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XI/71/2011 w sprawie  dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011 
została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 
nr XXXVIII/232/2010 w sprawie ustalenia wysokości diet radnych i zwrotu kosztów 
podróży służbowych. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje: Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Edukacji, Kultury i Sportu oraz Spraw 
Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XI/72/2011 w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu nr XXXVIII/232/2010 
w sprawie ustalenia wysokości diet radnych i zwrotu kosztów podróży służbowych 
została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą 
Wydminy w zakresie przebudowy dróg gminnych w miejscowości Wydminy. 
M. Drzażdżewski powiedział, że cały czas są otwarci na partnerstwo z gminami, więc chcą 
pozytywnie odpowiedzieć na apel Gminy Wydminy. Z taką propozycją również zwróciła się 
Gmina Kruklanki, ale z nimi mamy podjętą uchwałę, która obowiązuje do dzisiaj i nie trzeba 
jej zmieniać. Z Gminą Wydminy uchwała była podjęta na rok 2011 na edycję Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych tzw. „schetynówek” w 2011 r. i musimy ją zmienić. 
Do tej pory współpraca z gminami układała się bardzo dobrze, w każdej edycji schetynówek 
realizowaliśmy 1 lub 2 projekty z udziałem gmin.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XI/73/2011 w sprawie  wyrażenia zgody na współdziałanie z Gminą 
Wydminy w zakresie przebudowy dróg gminnych w miejscowości Wydminy została 
podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 15. Sprawy różne. 
S. Bojarski podziękował Staroście za pozytywne wyrażenie się o dożynkach 
zorganizowanych w Rudówce, o gospodarzach zamieszkujących Gminę Ryn. Rolnicy są 
zmobilizowani, zdyscyplinowani i to świadczy o tym, że ta ranga dożynek jest na wyższym 
poziomie i bardziej przez rolników dostrzegana, bo jest to owoc ich ciężkiej pracy. Robią 
wszystko, żeby te dożynki były ich radością i radością władz samorządowych. Wielka zasługa 
przy organizacji dożynek należy się radnemu Markowi Podskalnemu.  
M. Czopińska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła propozycję wspólnego 
wyjazdu na własny koszt obu Rad: Powiatowej i Miejskiej do wspomnianej miejscowości 
Soleczniki na Litwie. Byłaby to okazja do nawiązania kontaktów, niekoniecznie w formie 
oficjalnych partnerstw.  Dopóki my nie zauważymy takich potrzeb, to jednostki miejskie, czy 
powiatowe nie do końca będą zmotywowane, żeby nawiązać współpracę.  Jest to wstępna 
propozycja, ale już słyszy odzew pozytywny. W następnym tygodniu przedstawi koszt 
wyjazdu.  
K. Kralkowska  uważa, że jest to okazja nie tylko do nawiązania partnerskich stosunków 
między samorządami, ale również konsolidacja obu rad i wzajemnego poznania. Wielokrotnie 
w pracach komisji sygnalizowaliśmy potrzebę współpracy z Radą Miejską w niektórych 
tematach. Poprosiła o zastanowienie się nad propozycją. 
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M. Drzażdżewski stwierdził, że jest to cenna inicjatywa, bo oni takich kontaktów potrzebują. 
Zlecił Dyrektorowi K. Ambroziakowi sprawdzenie, czy z Programu Polska – Litwa będzie 
możliwość pozyskania środków na realizację ciekawych projektów wspólnie z Solecznikami.  
K. Kralkowska  przypomniała, że do dyrektorów szkół adresowana była prośba do wzięcia 
udziału w VII Forum Wychowawczym Szkół i Kongresu Rodzinnego Diecezji Ełckiej 
„Partnerstwo w wychowaniu”. Stwierdziła, że każda inicjatywa, która podejmuje problem tak 
żywo nas interesujący mogłaby się spotkać z życzliwszym odzewem. Przykro jej, że żaden 
z dyrektorów szkół nie znalazł nawet pedagoga, który zainteresowany byłby tematyką. 
Ciekawość życia i otwartość na to, co inni mają do powiedzenia jest ważne, bo możemy 
z tego skorzystać, bądź odrzucić, ale trzeba to znać.  Ma nadzieję, że jednak jeszcze ktoś się 
zdecyduje i pozna spostrzeżenia innych w temacie.     
 
Ad. 16. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 16.23 zamknęła 
obrady. 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Agnieszka Jarocka     Krystyna Kralkowska 


